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ÅRSMØTEPROTOKOLL 2024 
Mandag 16. september 2024, Quality Airport Hotel Gardermoen 

   
SAK 1: DAGSORDEN 
 
1. Konstituering 

a. Opprop 
 

29 i salen + styret og referent til stede = 36   
22 med stemmerett  
 

 
b. Valg av referenter 

1: Kari Anne Flaa 
2: Marit Linberg  
 

 
c. Valg av protokollunderskrivere  

1: Sissel Bryne 
2: Inghild Hareide Hansen 

 
 

 
d. Vedtak av dagsorden 

 Dagsorden ble godkjent. 
 

SAK 2: ÅRSMELDING 
 
Årsmeldingen ble godkjent. 
  

SAK 3: REGNSKAP   
 
Etter spørsmål fra salen er målet å komme i balanse ved å se på nye inntektskilder eller 
redusere inntekter. 
 
Spørsmål fra salen: 
1. Hva utgjør posten prosjekter i regnskapet? Styret henviste til foreningens deltakelse i ulike 
råd, ny mal for nyhetsbrev og Sweco-rapport om utslipp. 
2. Hva må vi beslutte i forhold til kostnadssiden i regnskapet? Styret henviste til at dette skal 
styret å igjennom for å balansere regnskapet. 
  
Regnskapet ble godkjent. 
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SAK 4: FASTSETTING AV KONTINGENT   
 
Kontingentes foreslås av styret å økes med 5 % for 2025.  
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Kommentar fra salen: 
Det etterlyses info om de ulike medlemsavgiftene for 2024. Styret tar dette til orientering og 
vil informere om kontingentprisene i fremtidige årsmøtepapirer i forbindelse med fastsetting 
av kontingent. 
 

SAK 5: BUDSJETTFORSLAG   
 
Kommentarer fra salen: 
1. Har vi erfaringstall på tilskudd? Svar fra styret: Vi prøver å få tilskudd fra ulike hold som er 
relevant for foreningen. 
2. Hvilket budsjett behandler vi, er det 2024? Styret gjorde oppmerksom på at budsjettet i 
regnskapsoppsettet gjaldt 2023 og vi på dette årsmøtet behandlet budsjettet for 2025. 
  
Budsjettforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 

SAK 6: INNKOMNE SAKER 
 
Ingen saker kommet inn. 
 
Styreleder/ordstyrer orienterte årsmøtet om styrets prioriteringer og diskusjoner: 

• Hvem er best til å forvalte gravplassmyndighetene? 

• Hvem skal bygge og drifte krematorier 

• Er det like vilkår for drift av krematorier? 

• Hvorfor kan man ta kremasjonsavgift? Hvordan beregnes denne? 

• Hvorfor er det forbud mot å dele aske? 

• Hvorfor er det 20 års fredningstid på aske etter kremasjon? 

• Det er stor forskjell på tilbud og priser på gravplasser i Norge. 

• Foreningen representerer alle i sektoren. 

 
Styret ønsker endring.: 
Vi må mene noe, være aktiv og være synlige i politiske samtaler. 
Foreningen er i endring, styret vil se på hvilke muligheter og behov som ligger der for å 
utvikle foreningen. Hvilke typer kurs skal vi ha, hvilke fagdager osv. 
Skal vi etablere flere nettverk= tematiske nettverk? 
Hvordan skal vi kommunisere med medlemmene våre? 
 
Styret trenger innspill fra foreningens medlemmer, meld inn til oss, send en e-post til 
post@gravplassen.no, oppfordrer styreleder. 
 
Kommentarer fra salen: 
1. Det er bra at det er endring på gang! Dette er positivt, det settes pris på at styret vil ha en 
tydeligere stemme, for vi trenger en tydelig stemme i sektoren. Alle trenger ikke være enige, 
meningsbrytning bringer oss framover. Større debatt og takhøyde for meningsbrytning 
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savnes i foreningen. Styret svarer at de ønsker å være en tydelig organisasjon som godtar 
meningsbrytning. Styret er avhengig av tilbakemeldinger for foreningen er mere enn styret. 
2. Styret blir bedt om å se på foreningens vedtekter. Bør de endres? Hva menes med god 
gravplasskultur? 
3. Ikke la foreningen miste å være en pådriver for gravplasskulturen. 
4. Oppfordring til å holde prisene nede for den nordiske konferansen i 2025. 
5. Utstillerne ønsker mer utstillertid i programmet.  
6. Foreningen får skryt for sitt arbeid og aktiviteter. 
 

SAK 7: VALG  
 
Valgkomiteen har for 2024 bestått av:  
Ingrid Klingberg, landskapsarkitekt Grindaker,  
Håvard J. Russnes, kirkeverge Notodden og  
Per Øyvind Skrede, ass. kirkeverge Nordre Follo.  
 
Valgkomitéens forslag:  
 
Styreleder for to år  
Johannes Sørhaug, kirkesjef i Porsgrunn (gjenvalg) 
 
Styremedlemmer for to år 
Marit Linberg, kirkeverge i Tingvoll (gjenvalg) 
Magne Mikal Hustavenes, direktør i Gravplassetaten i Oslo (gjenvalg) 
 
To varamedlemmer for ett år  
1) Line Langseth Bakkum, kirkeverge i Gjøvik (ny) 
2) Per Ivar Nicolaisen, konsulent i Steinkjer kirkelige fellesråd (gjenvalg) 
 
Alle ble valgt ved akklamasjon. 
 
Jenny Madland tok ikke gjenvalg som 1. varamedlem, da hun er blitt pensjonist. Styreleder 
takket henne for innsatsen. 
 
Styrets forslag til valgkomite for 2025: 
Ingrid Klingberg, landskapsarkitekt Grindaker (gjenvalg) 
Håvard J. Russnes, kirkeverge Notodden (gjenvalg) 
Per Øyvind Skrede, ass. kirkeverge Nordre Follo (gjenvalg) 
 
Valgkomiteen ble valgt ved akklamasjon. 
 
Kommentar fra salen til neste års utsendelse av årsmøtepapirer: Sett opp en oversikt over 
alle i styret under Sak 7: Valg, også de som ikke er på valg, slik at man ser hele styrets 
sammensetning. Styret tar kommentaren til etterretning og vil i fremtiden liste opp hele 
styret – også de som ikke er på valg – i årsmøtepapirene. 
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SAK 8: FASTSETTING AV STED FOR NESTE ÅRSMØTE 
 
Forslag fra styret: Fagdager og årsmøte i 2025 legges til Drammen i juni. 
  
Innspill fra salen:  
1. Drammen er blitt mye brukt, salen ber styret finne et annet sted for årsmøtet og fagdager 
i 2025. 
2. Det er et ønske om et sted nær en flyplass, slik at det blir enkelt for deltakerne å komme 
seg dit. 
 
Revidert forslag til vedtak fra styret på bakgrunn av innspillene fra salen: Styret får fullmakt 
til å legge fagdagene et annet sted enn Drammen som opprinnelig planlagt.  
 
Styrets reviderte forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 

 
Kari Anne Flaa, referent 
Marit Linberg, referent 
 

 

Som protokollunderskrivere godkjenner vi årsmøteprotokollen for 2024: 
 
 
 
 
------------------------------------------ 
Johannes Sørhaug, dirigent  

 

 

-------------------------------------------  ------------------------------------------------- 
Sissel Bryne, Sandnes kommune Inghild Hareide Hansen, Bergen kirkelige fellesråd  
  

Valgt underskriver 1 

Valgt underskriver r 2 
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